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Abstract (en)
[origin: CN104824839A] The present invention relates to a device for turning rod-shaped articles in the tobacco processing industry, and particularly
turning cigarettes. The device comprises a turning roller, the turning roller comprises a roller shaft driven by a roller driving device and at least
one turning sector, the turning sector comprises at least two containing parts for rod-shaped articles to be turned, and the turning section can be
arranged rotatably by surrounding an axis of a rotation relative to the turning roller, and thereby turning articles in the at least two containing parts
parallelly each other when the turning sector rotates. The device is characterized in an electrical driving device that is arranged and constructed for
driving at least one turning sector.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zum Wenden von stabförmigen Gegenständen der tabakverarbeitenden Industrie, insbesondere Zigaretten,
umfassend eine Wendetrommel mit einer durch einen Trommelantrieb angetriebenen Trommelwelle (2) und mit mindestens einem Wendesegment
(5), welches mindestens zwei Aufnahmen für zu wendende stabförmige Gegenstände aufweist, und welches relativ zu der Wendetrommel um
eine Drehachse derart drehbar angeordnet ist, dass bei einer Drehung des Wendesegments in den mindestens zwei Aufnahmen angeordnete
Gegenstände parallel zueinander gewendet werden, gekennzeichnet durch eine elektrische Antriebsvorrichtung (4), welche angeordnet und
ausgebildet ist, das mindestens eine Wendesegment anzutreiben.
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